
 

 

 

Informe Junta G. AMPA IES Teulada del 15 d’octubre de 2024 
 

En el correu de dia 10 d’octubre de 2024 es demana informació de varios aspectes. A 

continuació vos done la informació actualitzada dels diferents punts: 

1. Situació de les obres. En el moment actual, pel que fa a les cobertes, s’ha 

finalitzat la impermeabilització dels dos edificis (administració i aulari), falta per 

fer els remats de la corona i reparar la conexió dels baixants. Les proves 

d’estanqueitat que s’han fet han eixit bé. Les entrades d’aigua que s’han detectat 

provenen dels baixants en mal estat i, actualment, estan reparant-se. 

Del projecte encara està per fer la reparació dels voladors de la façana sur, la 

reparació interior de les aules, l’ampliació de l’edifici d’administració, la reparació 

de la coberta del gimnàs i la instal·lació de les fotovoltaiques. El dia 10 em vaig 

reunir amb el cap d’obra i em va informar que anaven a iniciar l’ampliació de 

l’edifici d’administració. Que per a les vacances de Nadals programarien la 

reparació interior de les aules amb idea de que asseque bé el lluit i poder pintar-

les en les vacances de Pasqua. No em va informar de cap data prevista per la 

finalització ja que encara queden prou coses a fer. 

2. Estat de les aules. Actualment s’ha fet una neteja inicial dels fongs que van eixir 

per causa de les entrades d’aigua. Tot i que ha tornat a eixir en algunes zones ja 

que l’edifici encara no s’ha assecat del tot. Es faran netejes fins que es puga 

aplicar el tractament i/o pintura fungicida. Hi ha varies zones del sostre que van 

caure i s’han de reparar. Com explique al punt anterior està prevista la reparació 

en els períodes de vacances ja que mentre hi ha alumnat en les aules no és 

recomanable fer aquest tipus d’obra. 

El fet de que estiguen impermeabilitzades i el nou aïllant sembla que ha millorat 

la confortabilitat de les aules, però fins que no vinga l’hivern i tinguem plujes no 

es podrà valorar com cal la millora. Totes les aules ordinàries i el gimnàs estan en 

funcionament. 

La biblioteca i les aules d’informàtica són els únics espais que han estat tancats 

fins ara, està previst obrir-los el dia 14 d’octubre. En este temps, s’han reparat les 

instal·lacions elèctriques i els ordinadors afectats per les entrades d’aigua fins 

tenir prou maquinari per podre atendre a l’alumnat amb seguretat. En la 

biblioteca s’ha tornat a posar tot el mobiliari i els llibres en els llocs per poder 

utilitzar-la. 

3. Pel que fa a l’horari del centre, actualment s’imparteix ESO, Batxillerat i FP Bàsica 

en horari de 8 a 14:00-15:00 hores. Els graus de FP de Grau Mitjà s’imparteixen 

en horari de vesprada de 14:00 a 20:00 hores.  L’objectiu d’aquesta ampliació 



 

 

d’horari és el de disposar d’espais per ampliar l’oferta formativa de FP en els 

propers cursos. 

4. Respecte al cursos anteriors el que més s’ha de destacar és l’augment d’alumnat 

matriculat al centre. Al curs passat van finalitzar amb 581 persones matriculades 

repartides en 30 grups, a dia de hui ja son 647 persones repartides en 33 grups. 

Actualment tots els llocs docents del centre estan coberts. De personal falta que 

Conselleria cobrisca una plaça de consergeria i  nomene a una educadora que 

serà compartida amb el Sant Vicent Ferrer. 

5. De la nova EBAU estem, a data d’11 d’octubre, com tota la comunitat educativa, 

esperant instruccions que regulen les noves proves.  

6. Respecte a projectes educatius, segurament em deixe alguno però deixe un llistat 

d’alguns que fem enguany: 

a.  Participació en la Xarxa Novigi amb un projecte per crear un aula 

d’emprenedoria, els departament de FOL i Economia estan formant-se i 

dissenyant aques espai.  

b. Continuem amb la Coordinació horària amb el Conservatori Mestre 

Berenguer.  

c. Hem sol·licitat l’acreditació Erasmus i estem planificant un Erasmus per a 

Formació Professional.  

d. Desenvolupem el segon any de el Projecte d’Investigació i Innovació 

Educativa que coordina el departament de música. 

e. Hem tramitat l’ingrés en Biblioedu, una xarxa de Biblioteques escolars de 

la Comunitat Valenciana. Aquesta xarxa permet accedir a les fonts 

bibliogràfiques de tots els centres adscrits. 

f. Organitzem la formació del professorat sobre tres eixos: millora de 

l’ambient laboral, salut mental i tecnologies TIC. 

g. Farem la sol·licitud per impartir nous cicles de FP el curs vinent. 

 

De part del centre, tot i que semblem molt repetitius, volem agrair-vos tota la vostra 

faena, col·laboració i recolzament. Gràcies a l’AMPA podem arribar més lluny en la 

formació del nostre alumnat, sempre esteu ahi per a qualsevol proposta i sempre arribeu 

amb bones idees i suggeriments. És un luxe tenir-vos al nostre costat, moltes gràcies! 

 

Signat en Teulada a 11 d’octubre de 2024 

 

 

Carmen Fernández de Ybarra Gimeno 

Directora de l’IES Teulada 
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